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Vragen van het lid Van Nispen (SP) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over de achterstand bij NFI (ingezonden 1 september 2014). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat forensisch onderzoek in strafzaken 
vertraging oploopt?1 Hoe groot is precies het probleem? 

Vraag 2
Op welke manier zal de achterstand weggewerkt en vervolgens nieuwe 
achterstand voorkomen worden, zonder dat afbreuk wordt gedaan aan de 
kwaliteit van de onderzoeken? 

Vraag 3
Waarom wordt geen gebruik gemaakt van het extra geld dat door u ter 
beschikking is gesteld en wordt dus geen hulp ingeschakeld van deskundige 
particuliere onderzoeksbureaus? Wordt dit alsnog gedaan? Zo ja, wanneer en 
waarom dan pas? Zo nee, waarom niet?

1 «Strafzaken vertraagd door MH17», NOS.nl, 30 augustus 2014 (http://nos.nl/artikel/692872).
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